
Organizace startující procesy digitalizace často v případě dokumentů uvažují 

pouze nad elektronickým podepisováním. Ale zapomíná se na další 

souvislosti. Co když bude organizaci doručen elektronicky podepsaný 

dokument, jak se k němu zachová? Jakým způsobem se bude organizace 

o elektronické dokumenty starat z dlouhodobého hlediska, kam se budou 

ukládat? Je opravdu nutné veškeré dokumenty podepisovat, nestačí u některých 

dokumentů použít jen elektronickou pečeť? A mnoho dalších otázek.

Podepsání elektronického dokumentu je tedy pouze prvním krokem a je 

potřeba na celou problematiku nahlížet v širších souvislostech. Jako např. „Co 

když ten dokument třeba vůbec nepotřebuju?“

V přednášce se na skutečných příkladech z praxe zaměříme na proces 

budování moderních digitálních řešení, na co nezapomenout a ukážeme si, 

jak fungují úspěšná paperless řešení.
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